
 

Side 1 

GFU – Geologisk Fagutvalg 
Styremøte referat | Februar 
 
   

Møtedato | Klokkeslett 30.01.19 | kl.16:15-18:00 | Møtested Rom 317, Geobygget 

 

Møte innkalt av Alain-Fabrice N. 

Møtetype 

Referent 

Ordstyrer 

Matbestilling: Pizza → 

5 store pizza (3 kjøtt, 1 

uten, 1 glutenfri) 

Forventet 

matankomst: 17:00, 

rom 317 

Styremøte 

Maria U. 

Anna V. 

 

Tilstede: Anna Vårheim, Stina Skretting, 

Ådne Bjerkeli, Marie Solem, Julie Gresseth, 
Torjus Haakonsen, Kristoffer, Sundsmoen, 
Maria Uglum, Elin Aalstad, Eirik Karlstad og 
Ragnhild M. 

 

i) Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 

ii) Godkjenning av referat fra forrige møte 

Godkjent 

 

I) VEDTAK 

Tildelt tid | 1 min | Sakslisteemne Vedtak | Presentatør Alle 

1) Godkjenning av møte: Godkjent 

II) ORIENTERING 

Tildelt tid | 60 min | Sakslisteemne Orientering | Presentatør Alle 

Orientering fra hvert styremedlem i stigende rekkefølge (anbefaler å lese gjennom referat fra 

05.12 før månedens orienteringsrunde).  

1) Orientering Nestleder - Anna  

• Fagutvalgsleder møte: Enige om at allmøte på matnat burde være 2 møter i året 

og at disse møtene skal være før 15 feb. og 15 sept.  Allmøte vårt bør være da før 

15 sept. For neste semester trenger vi da en ny mnsu representant som kan stille 

opp på dette.  
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o Kommentar: Kan vi ha flere omganger med valg av styret? Flere som drar på 

utveksling osv., vi trenger å ha et fullt styret til enhver tid. For eksempel: Hoved 

valg i september, delvalg i februar. Slik får vi også delt informasjon underveis og 

synliggjort GFU.  

• Generelt i MNSU: Fokus på Strategi for 2030. kultur for læring håndbok og video 

fra UiO har blitt publisert. Dette er det matematiske og naturvitenskapelige 

fakultetets strategi ovenfor realfag og teknologi mot 2030. Tilknytning til 

arbeidslivet har blitt nevnt, utveksling eller praksis i arbeidslivet? I henhold til 

instituttmøter er dette noe vi kan spørre om. Strategiplanen er laget for at 

instituttene skal høre hva våre behov er. 

• Studiekvalitetsrapporter: Geofysikk har bra svarprosent men svarer dårligst på 

målingene. Stor forskjell over fagene, men jevnt over høy fornøyd prosent. Her 

kan vi lære av studieretninger som gjør det bra. Hva gjør de anderledes, hvorfor 

er så mye mer fornøyd? 

o Kommentar: Universitetet i Bergen bruker et trafikklys systemet som er postet på 

deres «canvas»-sider. Her kan feil og mangler bli rapportert fortløpende. Noe vi 

burde vurdere? 

• Informere studenter om R2 kravet og hvordan dette påvirker studenter som ikke 

har hatt mulighet til å ta det før uteksaminering. Matte-fag man har tatt tidligere, 

på viderekommende nivå, vil bli akseptert under R2 kravet.  

• Student representant i fakultetsstyret: Nyhet: Canvas har tydeligvis vært en 

suksess. 

• Suksess historier fra vårt arbeid! 

o Fadder-uker for master er implementert fra og med høsten. 

o Graduation/avsluttnings-sermoni vil være en formell avsluttning på vår 

skolegang som avholdes for første gang i Juni i år. 

 

2) Orientering Økonomiansvarlig - Marie  

• Må gå til innkjøp av kaffe filter og kaffe 

• Turen til Danmark var en suksess. Vi fikk 20000 av GFU sine penger til leie av biler. 
o Kommentar: Kanskje neste gang man kan inkludere en egenandel? 

 

3) Orientering LAMU - Kristoffer  

• Skjeggkre funnet – ramaskrik 

 

4) Orientering PUU - Ådne  

• Fag som har for lite påmeldte studenter skal tilrettelegges på en annen måte. Ble 

diskutert etter resultater fra emneevaluering for 2018. Noen emner hadde få 

deltagere, og dette er ikke bærekraftig i henhold til å ansette undervisere. Bedre å 

bruke penger på annet. I tillegg, finnes det enkelte emner som har altfor bra 

snitt!?! Noen undervisere har vært greie med karakterer, og karaktersnittet burde 

ligge lavere da det er færre elever i enkelte kurs. Dette gjelder Bachelor og 

master, men hovedsakelig master som alt i alt har færrest studenter.   

o Kommentar: Viktig å nevne på neste møte at hvordan karakterene er vektlagt i 

henhold til antall elever og samlet karakter. Har mye å si på siste vitnemål som 

har stor uttelling for arbeidsgiver.  
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• Enighet fra fakultetet om at det burde bygges om på bachelor programmene. 

Studenter ønsker å velge relaterte geofag tidligere i løpet. 

 

5) Orientering Epistyret - Torjus  

• Støy, ikke støy fordeling. Denne saken avventer svar fra Thor Thorsen. Forslaget 

er at en lettvegg skal installeres for å forhindre støy mellom «soffakroken» og 

lesesalen. Fakultetet er åpne for endringer.  

• Døren fungerer nå slik den skal.  

• Fikser printer og kjøkkenutstyr som vanlig.  

 

III) DISKUSJON 

Tildelt tid | N/A | Sakslisteemne Alle | Presentatør Alle 

 

Danmarksturen: 

• Alt i alt var det et veldig bra opplegg. Sosialt og gøy. Gøy og se hva andre har gjort 

under poster presentasjoner osv. 

• God investering- etablere en felles reise-kultur.  

o Trenger da kanskje ikke gjøre det like billig neste år. 

• Rapportere meningsmålingen fra turen. Det var dyrt men verdt det. Evaluerings 

skjema. Markedsføre suksessen til GFU. 

o Fikk penger av SB til bilene, måtte da skrive en stemningsrapport for å redgjøre for 

bruken av penger.  

• Viktig å dokumentere hva som går galt så vi kan forbedre oss. kontakt med 

arrangører så vi kan ordne administrativt og annet på forhånd. Flere studenter har 

stiftet kontakter med studenter i Danmark slik at neste års tur vil gå bedre. 

• Flere burde være med på og planleggelsen, og bedre informasjon om forholdene i 

Danmark burde utlyses. Eks: Parkering på skolen, her måtte noen legge ut for dette. 

Bedre gjennomføring og flere «reiseledere» hadde gjort turen lettere 

o Inkluder Britt Lisa i planlegging. 

 

 

Annet: 

• Spørsmål: Kaffe, kaffefilter og vaskemidler: går noe av dette til episenteret?  

o Dette burde epistyret-representant ta videre med epistyret. GFU kan også bidra om 

det ikke ønskes en større donasjon. Musikk og farmasi må også dele på utgifter på 

kaffe og oppvask. 

o Om GFU bestiller større kvanta til Master-kjøkkenet, kan selvfølgelig episenteret få 

litt. Nedre å bestille for mye enn for lite, vi trenger kaffefilter i stor kvanta. Dette går 

det mye av … 

 

• Til informasjon: Presentasjonen med NGI, dato og hvem som skal komme er fattet. 

Vanskelig og få svar fra dem i det siste så usikker på om presentasjonen er lagt på is 
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eller ikke. NGI har en egen budsjettpost for dette og skal i teorien ha satt av tid og 

penger til dette. 

o Dette burde tas videre til kommende styre-medlemmer. Viktig og ha en god dialog 

slik at vi personlig kan invitere NGI og utnytte oss av tilbudet deres.  

o Forrige foredrag de holdt var tydeligvis dårlig markedsført, og kun et fåtall elever 

dukket opp. Vi burde opprettholde en bedre kontakt med NGI og bedre markedsføring 

av fremtidige arrangement. 

 

• Til ettertanke: Fremtidig prosjekter må videreføres til neste års GFU-styret. 

o Her trenger vi en representant fra vært kull, på Bachelor og Master.  

 

• Til Informasjon: For GFU styremedlemmer skal det finnes en mal når man ønsker en 

sluttatest. Dette finnes en på instituttet, kontakt Britt Lisa.  

o Burde vi sende en felles epost og gå sammen og lage en mal slik vi vil ha den? Julie 

sender en email angående dette.  

o Kanskje vi kan beskrive vår oppgave i brevet. Laste opp en felles mal, så alle kan ha 

tilgang og skrive sin egen del. Britt Lisa og styre-leder må uansett signerer og godta 

revideringen. 

 

• Masterkjøkkenet: Burde vi ha en Dugnad på kjøkkenet snart? kartlegge hva vi 

trenger, hva som bør kjøpes inn, hva som kan kastes osv.  

o Vi bør absolutt gå hardere ut mot studenter som ikke følger opp sin vaske-uke. Burde 

vi sende ut en advarsel til folk som ikke rydder på kjøkkenet?  

o Alle har 1 uke i semesteret, dette er ingen stor oppgave. Det å unngå sine 

vaskeoppgaver er rett og slett misbruk av rettigheten til leseplassen. 


